
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 21. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 217

Vil ministeren redegøre for, hvor mange børn der ikke længere vokser op i hjem, hvor

mindst én af forældrene er på kontanthjælp, som følge af, at antallet af personer i kon-

tanthjælpssystemet er faldet med 31.100 siden april 2016, hvor kontanthjælpsloftet blev

indført? Samtidigt bedes opgjort, hvor mange flere børn der oplevede at vokse op i hjem,

hvor mindst én af forældrene var på kontanthjælp, som følge af, at antallet af personer i

kontanthjælpssystemet steg med omkring 21.400 under den tidligere SR(SF)-regering?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted

formand
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